## **Athmn Celebrates Saudi Founding Day with a Memorable Lunch in Rivadh**

Riyadh, Saudi Arabia – February 22 marks an occasion of immense national pride and historical significance as Saudi Arabia celebrates its Founding Day. This annual event commemorates the establishment of the first Saudi state in 1727 by Imam Muhammad bin Saud, reflecting a rich legacy of unity, resilience, and cultural heritage that continues to shape the kingdom's identity and progress.

In honor of this historic day, Athmn organized a special lunch in the heart of Riyadh at La Terrace, gathering its employees and those from its sister company, Arrqa, in a celebration of shared heritage and collaboration. The vibrant afternoon was a testament to the unity and strong bonds between the two companies, as well as their mutual commitment to excellence and innovation.

The lunch provided an opportunity for team members to enjoy a warm and welcoming atmosphere, where they connected over shared goals and celebrated their collective achievements. With discussions centered on ideas to enhance their presence in Saudi Arabia's dynamic market, the event was not only a celebration but also a forward-looking occasion that paved the way for exciting opportunities and initiatives. Plans for upcoming projects and events were enthusiastically explored, further solidifying the strong relationship between the teams.

Athmn's dedication to fostering unity and cultural appreciation among its employees was evident throughout the afternoon. By hosting this gathering, the company reaffirmed its commitment to honoring the traditions and achievements that define the spirit of Saudi Founding Day. The event also highlighted the important role of collaboration and innovation in driving success and growth for both Athmn and Arrqa in the vibrant Saudi market.

## "أَتْمَن" تحتفل بيوم التأسيس السعودي بغداء مميز في الرياض

الرياض، المملكة العربية السعودية — يمثل يوم 22 فبراير مناسبة وطنية عظيمة وذات أهمية تاريخية حيث تحتفل المملكة العربية السعودية بيوم التأسيس. يُكرم هذا اليوم السنوي تأسيس الدولة السعودية الأولى في عام 1727 على يد الإمام محمد بن سعود، ويعكس إرثًا غنيًا من الوحدة والصمود والفخر الثقافي الذي يواصل تشكيل هوية المملكة وتقدمها.

احتفالاً بهذا اليوم التاريخي، نظمت شركة "أثمَن" غداءً خاصًا في قلب الرياض بمطعم "لا تراس"، حيث جمعت موظفيها وموظفي شركتها الشقيقة "أرقى" للاحتفاء بالإرث المشترك وتعزيز التعاون. وكان هذا اللقاء الحيوي شهادة على الوحدة والروابط القوية بين الشركتين، بالإضافة إلى التزامهما المشترك بالتميز والابتكار.

وفر الغداء فرصة للعاملين للاستمتاع بأجواء دافئة ومرحبة، حيث تبادلوا الأفكار واحتفلوا بإنجازاتهم المشتركة. تركزت النقاشات حول تعزيز وجودهم في السوق الديناميكي بالمملكة العربية السعودية، مما جعل هذا اللقاء ليس فقط احتفالًا بل أيضًا فرصة للتطلع إلى مستقبل مليء بالفرص والمبادرات المثيرة. وقد تم استعراض خطط للمشاريع والفعاليات المستقبلية بحماس، مما عزز العلاقة المتينة بين الفرق.

وأظهرت "أثمَن" من خلال هذا الحدث التزامها بتعزيز روح الوحدة والتقدير الثقافي بين موظفيها. ومن خلال تنظيم هذا التجمع، أكدت الشركة مجددًا التزامها بتكريم التقاليد والإنجازات التي تعبر عن روح يوم التأسيس السعودي. كما أبرزت المناسبة الدور المهم للتعاون والابتكار في تحقيق النجاح والنمو لكل من "أثمَن" و"أرقى" في السوق السعودي المزدهر.